

A UFO crash-lands outside a small Northern Ontario town and peaceful alien Phil (director Rob Stefaniuk) is captured by a gun-toting local boy (Brad McInnes) who teaches him about the medicinal properties of whiskey. While evading capture by a motley crew of Top Secret UFO Agents, Phil quickly assimilates to his environment by becoming an alcoholic, joining the local bar band and finding religion. A wildly inventive and peculiar comedy unlike any other.

Un OVNI atterrit en catastrophe en bordure d'une petite ville du nord de l'Ontario et le paisible extraterrestre Phil (le réalisateur Rob Stefaniuk) est capturé par un jeune villageois mordu d'armes à feu (Brad McInnes) qui lui enseigne les vertus médicinales du whiskey. Évitant d'être capturé par une bande hétéroclite d'agents d'OVNI Top Secret, Phil s'assimile rapidement à son environnement en devenant alcoolique, en se joignant aux musiciens du bar et en attrapant le virus de la religion. Une comédie unique, follement inventive et insolite.

FOREIGN SALES AGENT/VENTES À L'ÉTRANGER: Black Walk, 99 Sudbury Street, Unit 101, Toronto ON M6J 3S7 Canada. T (416) 533-5864 F (416) 533-2016 info@blackwalk.com